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Bydgoszcz, dnia 17 kwietnia 2014 r. 
 

Protokół 
z posiedzenia Komisji Komunikacji i Bezpieczeństwa 

w dniu 16 kwietnia 2014 r. 
 
1. W posiedzeniu Komisji uczestniczyły osoby podpisane zgodnie z listą obecności 

(załącznik nr 1 do Protokołu). Wymóg kworum został spełniony. 
2. Posiedzenie otworzył radny Maciej Makowski – Przewodniczący Komisji, który powitał 

przybyłych członków Komisji i zaproszonych gości oraz przedstawił porządek obrad, 
przyjęty następnie jednogłośnie przez Komisję (załącznik nr 2 do Protokołu). 

3. Przechodząc do kolejnego punktu posiedzenia Przewodniczący Komisji poprosił                  
pana Tomasz Meyze Naczelnika Wydziału Prewencji o zreferowanie tematu: 
„Sprawozdanie Komendanta Miejskiego Policji w Bydgoszczy z działalności w 2013 r. 
oraz informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu 
Bydgoskiego w 2013 r.”. 

Naczelnik omówił materiał, zwracając uwagę na takie jego istotne punkty jak ruch 
drogowy, statystyka najbardziej uciążliwych przestępstw dla społeczeństwa w świetle 
likwidacji posterunków. Według przedstawionych danych za wyjątkiem gminy 
Koronowo we wszystkich gminach nastąpił spadek liczby przestępstw w grupie 
najbardziej uciążliwych. Naczelnik w paru słowach docenił wsparcie finansowe jakie 
otrzymuje Policja od gmin i powiatu. 

W dalszej części Przewodniczący Komisji poprosił o pytania do Naczelnika: 
a) Radny Jan Klapczyński spytał czy wzrosła liczba osób bezrobotnych, bezdomnych 

popełniających przestępstwa lub wykroczenia ? Ponadto Radny zwrócił uwagę                   
na konieczność aktywowania na terenie gminy Koronowo dzielnicowych. 
Naczelnik odparł, iż procent sprawców przestępstw lub wykroczeń będących 
osobami bezrobotnymi lub bezdomnymi utrzymuje się na tym samym poziomie. 
Jeśli zaś chodzi o dzielnicowych Naczelnik zwróci uwagę na tą kwestię nowemu 
komendantowi Komisariatu Policji w Koronowie 

b) Radny Andrzej Szmytka poprosił Naczelnika o częstsze kierowanie patroli ruchu 
drogowego na drogę powiatowa Bydgoszcz – Łochowo oraz mniejsze uliczki 
Łochowa, zwłaszcza tam gdzie są ograniczenia prędkości. Radny konieczność 
częstszego patrolowania tej drogi uzasadnił natężeniem ruchu pojazdów, który 
związany jest między innym z rozbudową wsi Łochowo i funkcjonującą tam 
infrastrukturą handlową. Radny A. Szmytka zwrócił również uwagę na problem 
kierowców parkujących pojazdy w pobliżu skrzyżowania przy Kościele w Łochowie. 
Zaparkowane tam pojazdy utrudniają widoczność innym kierowcom. Zjawisko                   
to występuje najczęściej w czasie odbywających się w Kościele mszy. Radny 
poprosił zatem aby Policjanci podjęli interwencję w tej sprawie. Radny podkreślił 
jednak, iż nie życzy sobie aby interweniujący Policjanci wystawiając mandaty tym 
kierowcom informowali ich, iż robią to na polecenie pana Sołtysa. 
Odpowiadając Radnemu Naczelnik poinformował, iż przekaże Komendantowi 
poruszone kwestie i jednocześnie zwróci uwagę na udział w zebraniu wiejskim 
Komendanta Komisariatu Policji.  

c) Radny Maciej Makowski poruszył temat wjazdu samochodu na działkę graniczącą                  
z chodnikiem lub ścieżką rowerową, otwieraną tam bramą i wynikającymi z tego 
faktu utrudnieniami komunikacyjnymi. 
Naczelnik odparł, iż według niego osoby takie powinny kierować się przede 
wszystkim życzliwością, wówczas nie dochodziłoby do konfliktów. 
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Komisja przyjęła Sprawozdanie jednomyślnie. 
4. W kolejnym punkcie „Informacja Policji i WOPR w zakresie zabezpieczenia 

zgłoszonych kąpielisk i miejsc wypoczynku letniego na terenie powiatu bydgoskiego” 
głos zabrał pan Roman Guździoł Prezes Rejonowego WOPR w Bydgoszczy. 
Prezes poinformował Komisję, iż w tym roku uruchomione zostanie tylko kąpielisko               
w Pieczyskach oraz trzy miejsca zwyczajowo wykorzystywane do kąpieli                                 
tj. Borówno, Samociążek i Chmielniki. W miejscach tych będą działać drużyny WOPR. 
Oprócz tego drużyny takie będą funkcjonować w Wielonku, Solcu Kujawskim                         
i Łęgnowie. Ponadto WOPR zabezpieczać będzie imprezy odbywające się na akwenach 
i rzekach np. regaty Bydgoszcz – Toruń. W okresie wakacyjnym WOPR współpracować 
też będzie z Policją, Strażą Miejską i Strażą Pożarną oraz prowadzić w szkołach 
pogadanki z młodzieżą. Prezes dodał, iż od 15 czerwca br. rozpocznie działalność grupa 
interwencyjna WOPR, która została włączona w struktury zarządzania kryzysowego. 
Komisja przyjęła informację jednomyślnie. 

5. W następnym punkcie Przewodniczący Komisji poprosił pana Tomasza Federowicza               
o omówienie materiału do tematu: „Sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu 
zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 
publicznego oraz założenia na 2014 rok”. 

Przewodniczący Komisji poprosił o ewentualne pytania do przedstawionego             
przez pana T. Federowicza materiału. 
Ponieważ w powyższym temacie nie było pytań Przewodniczący Komisji poddał 
Sprawozdanie pod głosowanie. Komisja zaopiniowała materiał jednomyślnie. 

6. W dalszej części porządku posiedzenia Komisja przeszła do omawiania wymienionych 
poniżej materiałów sesyjnych ujętych w porządku posiedzenia Sesji Rady Powiatu: 
a) Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa sanitarno  

– weterynaryjnego na obszarze powiatu bydgoskiego. 
Komisja zaopiniowała informację jednomyślnie. 

b) Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Sejmiku Województwa 
Kujawsko – Pomorskiego w sprawie podziału obszaru województwa kujawsko  
– pomorskiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz liczby 
radnych wybieranych w tych okręgach wyborczych do Sejmiku Województwa 
Kujawsko – Pomorskiego.  
Komisja zaopiniowała uchwałę  jednomyślnie. 

c) Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla powiatu bydgoskiego. 
Komisja zaopiniowała uchwałę  jednomyślnie. 

d) Uchwała w sprawie poparcia projektu Uchwały Sejmowej w sprawie ustanowienia 
Roku 2017 Rokiem Rzeki Wisły. 
Komisja zaopiniowała uchwałę  jednomyślnie. 

e) Uchwała w sprawie przystąpienia Powiatu Bydgoskiego do realizacji projektu 
„Remont i adaptacja sal dydaktycznych do praktycznej nauki zawodów rolniczych  
z ZSAE w Karolewie” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 
Komisja zaopiniowała sprawozdanie  jednomyślnie. 

f) Uchwała w sprawie przystąpienia Powiatu Bydgoskiego do realizacji projektu 
„Termomodernizacja budynków edukacyjnych na terenie powiatu bydgoskiego”  
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko  
– Pomorskiego.  
Komisja zaopiniowała uchwałę  jednomyślnie. 

g) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie części nieruchomości położonej  
w Kotomierzu (dot. dz. nr 184/7). 
Komisja jednocześnie zaopiniowała uchwałę  jednomyślnie.  
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W tym punkcie Radny Andrzej Szmytka zgłosił wniosek aby do uchwał dotyczących 
nieruchomości, w tym ich sprzedaży, podziału lub innych czynności dołączać mapki, 
które obrazować będą przedmiot uchwały. 
Komisja przyjęła zgłoszony wniosek jednomyślnie. 

h) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej  
w Kotomierzu (dot. dz. nr 341). 
Komisja zaopiniowała uchwałę  jednomyślnie. 

i) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej  
w Trzemiętowie (dot. dz. nr 217). 
Komisja zaopiniowała uchwałę  jednomyślnie. 

j) Uchwała zmieniająca budżet Powiatu Bydgoskiego na rok 2014. 
Komisja zaopiniowała uchwałę  jednomyślnie. 

k) Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały dotyczącej ustalenia 
rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie miasta Solec Kujawski. 
Komisja zaopiniowała uchwałę  jednomyślnie. 

7. W kolejnym punkcie Komisji przeszła do spraw bieżących: 
a) Starosta Bydgoski poinformował Komisję o rozstrzygnięciu  przetargu na budowę 
ścieżek rowerowych i związaną z tym koniecznością zmiany w budżetach gmin 
partycypujących w kosztach tej inwestycji.  

b) Starosta Bydgoski poinformował o otrzymanym piśmie w sprawie uprzątnięcia 
terenu działki będącej własnością Powiatu Bydgoskiego położonej przy stadionie 
miejskim w Koronowie. Starosta wyjaśnił, iż działka ta zarezerwowana jest dla 
gminy Koronowo na cel związany ze sportem. Ponoszenie przez Powiat kosztów 
sprzątania przedmiotowej działki, skutkować będzie koniecznością zwiększenia 
budżetu, a to zaś może wpłynąć na podjęcie decyzji o jej sprzedaży w drodze 
przetargu, który wygrać może inny niż gmina Koronowo podmiot albo osoba. 
Dlatego też Starosta pragnąc uniknąć podejmowania takiej decyzji zaproponował 
Komisji aby ta zwróciła się do Przewodniczącego Macieja Makowskiego, pełniącego 
jednocześnie funkcję dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji z prośbą                  
o realizację tego zadania. Radni przychylając się do tego wniosku, skierowali taką 
prośbę, a Przewodniczący pan M. Makowski zgodził się na jej realizację.                        
Jednocześnie pan M. Makowski skieruje do Starosty pismo wycofujące wcześniejszy 
dokument w sprawie uprzątnięcia terenu. 

c) Radny Henryk Baumgart poprosił Starostę o zmianę roślinności wykorzystywanej    
do obsadzenia ronda w Wudzyniu, na miej uciążliwe w utrzymaniu ? 
Starosta zobowiązał pana Romana Megera Dyrektora Wydziału Dróg Powiatowych 
do realizacji tego zadania za kwotę 250 złotych. 

8. Posiedzenie Komisji zakończy Przewodniczący, który podziękował wszystkim 
uczestnikom za przybycie i udział.  

 

 

 

 

 
Załącznik 
Wykaz wniosków 
Lista obecności 
 
Protokołował: 
Tomasz Federowicz 
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Podpisy członków komisji: 

1. Maciej Makowski – przewodniczący komisji  ….…………………………… 

2. Henryk Baumgart – wiceprzewodniczący komisji ….…………………………… 

3. Roman Guździoł      …….………………………… 

4. Romuald Góralczyk     ….…………………………… 

5. Jan Klapczyński       …….………………………… 

6. Małgorzata Niedźwiedzka     …….……..…..……………… 

7. Marek Staszczyk      …….……..…..……………… 

8. Andrzej Szmytka     …….……..…..……………… 

 
 


